
 
 

Skolebestyrelsen 2023/24 

 
Referat SB08 

 

Skolebestyrelsesmøde (08)  

Tirsdag d. 8. oktober 
19.000 – 21.00  
 
 
Mødested:                    Havrehedskolen afd. VEFLINGE, Personalerummet 

 
Mødedeltagere:  
Rikke Molin (Skolebestyrelsesformand), Tina Kannegaard (næstformand), Diana Pøhlsgård (forældrerepræsentant), Jesper 
Kruse Markvart (forældrerepræsentant), Stephanie Nør Nielsen (forældrerepræsentant), Jesper Stoltz Haugen 
(forældrerepræsentant), Mi Maria Dyrendal (forældrerepræsentant), Rie Mortensen (medarbejderrepræsentant), Gitte 
Bremholm (medarbejderrepræsentant), Allan Buchholt Høj (Viceskoleleder), Louise Hjortebjerg Theil (Skoleleder) 

 
Elevrådsrepræsentanter:  
Næstformand Tim Warberg 6.a og Liva Andersen 8.a kl. Elevrådsformand  
 
Mødeleder: Jesper Markvart Kruse 
 
Gæst:  
 

 

Møderække 24-25:  

Mandag d. 26. august, Tirsdag d. 8. okt. Torsdag d. 28. nov., Tirsdag d. 14. jan., Mandag d. 25. feb., 
Tirsdag d. 25. marts, Onsdag d. 30. april, Torsdag d. 22. maj og Tirsdag d. 17. juni.   
 
Dialogmøde med BU og bestyrelserne tirsdag d. 3. sept.  
Bestyrelseskursus torsdag d. 26. sept. og onsdag d. 6. nov.  
 

 

Punkt 54: Godkendelse af referat                                          Kl. 19.00 

Sagsfremstilling: Referater fremsendes ca. en uge efter mødet er afholdt og alle er forpligtet til at 
melde ind med eventuelle justeringer på mail. På mødet godkendes referatet med underskrift.  

Referatet fra augustmødet SB07 underskrives og godkendes.   
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Punkt 55: Overgangssamarbejde i alt 30 min.                                Kl.  19.05        

Sagsfremstilling: Status på overgangssamarbejde ved Louise. Proces for skolebestyrelsen – grupper 
af 4 – hvad tager vi med videre fra, det der var? Hvad drømmer vi om i det nye?  
 
Bilag: Proces-ark 

Referat: Børne- og Ungeudvalget/Kommunalbestyrelsen i Nordfyns Kommune har besluttet at 
førskolen ophører. 

Dagtilbud og skole har nu været samlet to gange for at starte samarbejdsprocessen. Her er blevet 
drøftet hvordan det kommende samarbejde skal foregå. Når vi ikke har førskole, hvad er så 
behovene? 

Det er dette arbejde skolebestyrelsen også skal arbejde ind i på dette punkt. 

Bestyrelsen blev delt i to grupper og arbejdede med spørgsmålene og gav input. 

Følgende blev opsamlet: 

 Vi vil som forældre vide, at der er en plan og at der er styr på det. 

 At man (alle parter) omfavner forandringen – det skal nok blive godt. 

 Information, kommunikation, tillid og tryghed – hygge, husk at det stadig er 
børnehavebørn, at barnet / forældrene mærker at det er ok og kan bakke op om projektet. 
Der er også lidt modstand nu hører vi- en bekymring for at blive ”prøvekaniner” i det nye. 

 

 
  

Punkt 56: Økonomiopfølgning           Kl.  19.45 

Sagsfremstilling: Foreløbig økonomi for Havrehedskolen 2024. Vi gik ind med et underskud på 
810.000 og havde et håb om at ramme 0. På nuværende tidspunkt ligner det fortsat et minus på lidt 
under 500.000. Meget kan fortsat ændre sig endnu.  

Bilag:  Økonomirapport fra NemØkonomi 

Referat: Louise Theil orienterede om den økonomiske status. Vi forventer en positiv regulering i 
SFO/Klub på ca. 130.000. usikkerheden om ”midtvejsreguleringen” er afgjort- vi får den 
budgetterede pulje. Vi minimerer drift og indkøb resten af året. På den længere bane, er det 
interessant at se hvordan afslutningen af førskolen påvirker skolens budget, når nu 
førskolebudgettet lægges ned i dagtilbuddet hvor børnene fremover skal være. 

Skolebestyrelsen drøftede mulighederne for besparelser. Bl.a. blev BYOD bring your own device 
bragt på banen af elevrådsrepræsentanterne. 
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Økonomiopfølgning næste møde 

 

Punkt 57: Nyt fra elevrådet                    Kl.  19.55 

Sagsfremstilling: Fast punkt – elevrådet fortæller om deres opstartsdag i september.  

Bilag:   

Referat:  

 Elevrådet har drøftet de nye regler omkring fælles spisning.  

 7. klasses toiletter kan ikke lukke/låse rigtigt – vandhanen virker ikke. Der mangler spejl.  

 Forslag fra Elevrådsformand: Måske skal 7-8-9 bare dele toiletter igen? 

 Opstartsdagen i elevrådet- En dag hvor fællesskabet, teambuilding og hvad vil det sige at 
være i elevrådet var på dagsordenen. 

 

Elevråd og Louise Theil (LT) kigger sammen med Jef fra Teknik og Service. 

LT forklarede hvorfor det giver mening at spise sammen, have roen sammen- tale med, lytte til de 
unge mennesker. Der kan være forskelle på hvad de enkelte klasser har behov for. Vi har stadig 
set elever gå i brugsen- selv om de ikke må. Eleverne slår sig på denne nye samværstænkning, 
især de der har været i et andet set-up. 

Der er udsendt et spørgeskema til Overbygningens elever- der evalueres ud fra dette, når 
resultatet foreligger. 

Skolebestyrelsen: Selvfølgelig er der trivselsarbejde i frikvarteret også- og stor respekt for at 
skolen arbejder med det. Hvordan kan vi komme i mål med sigtet- hvordan kan vi støtte op om 
frikvarterene? 
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Punkt 58: Budget 2025             Kl.  20.15 

Sagsfremstilling: Kort orientering om det endelige høringsbrev, som fik en tilføjelse med et ønske.  

Bilag:  Endelige høringsbrev med tilføjelse til ønske om 1 mio. til nyt Makerspace-lokale på 
Havrehedskolen.   

Referat: Louise Theil / Rikke Molin orienterede om møde i Otterup, der resulterede i et tillæg til 
høringssvaret. Nemlig en ansøgning på 1 million kroner til et Maker-Space på Havrehedskolen. Vi 
fik et nej, men nu ved de i Børne- og Ungeudvalget, at Havrehedskolen har store ambitioner på 
området. 

 

 

Punkt 59: Fundraising                                              Kl. 20.25 

Sagsfremstilling: På sidste møde aftalte vi at Stephanie skulle tale med William Bond. Hvordan 
kommer vi videre herfra? 

Bilag:   

Referat: Punktet udgår  

 

 

 

Punkt 61: Evt.                                                Kl. 20.40 

Herunder eventuelle punkter til næste/kommende møde og mødeleder til næste møde 

Drøftelse af skolebestyrelseskursus i Otterup- hvor vi har fået to opgaver til næste gang (6.11.24) 

SB gav input til de to opgaver: Bl.a. at have fokus på at overgangen til et samarbejde uden førskole 
kan lykkes godt.  Fortsat trivselsfokus  

Louise Theil (LT) orienterede om Maria Argiris, afdelingsleder Grundskole Morud er på orlov indtil 
18.11. 

LT orienterede om den nye tværfaglige samarbejdsindsats med PPR – bl.a. på skolerne. Det tager 
lidt tid med implementeringen, men skal nok lykkedes. 

LT orienterede om ansættelse af ny sekretær- Julie Rasmussen- 37t – har været sekretær på 
musikkonservatoriet. 

I morgen kl.08.30 d.9.11. indvies lyskrydset med romkugler til de yngste (300 stk) 
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LT orienterede om udsmykningen fra EDUplay, der nu går i gang. 

Der er stadig noget 19.11. i kalenderen fra 14-20 pædagogisk dag på afd. Morud 

 

 

Næste møde: 

 Økonomiopfølgning næste møde 

 Fundraising  

 

 

 


